
 
 

Dagsorden til bestyrelsesmøde torsdag den 17. august kl. 16.30 

 

 

Bjarne har bedt om at deltage i mødet – han er så velkommen ☺ Udover Bjarne og Dorit Kruse, 

så deltog Susanne Vennike, Lenette Lundqvist, Signe Johansen, Annika Dirksen og Charlotte 

Hannibal 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Bjarne og Dorit deltager: 

a. Bjarne gør OBS på at den halm der kommer ind fra årets høst vil være mørk. Det har 

alle formentligt også observeret når man har kigget ud over markerne rundt omkring 

b. Den tomme boks vil kunne lejes ud, idet nogle enkelte folde er så store at der ville 

kunne tages lidt af for at lave en ekstra. Bestyrelsen forstår Bjarne og vil tage det til 

efterretning 

3. Punkter med Bjarne 

a. Nedvaskningsperiode fra mandag den 4 – søndag 17. september. Hannibal laver opslag 

og sørger for indkøb af brun sæbe og svampe. Taler med Bjarne om olie, som skal 

påføres med svamp 

b. Plan for harvning det aftales af Annika og Bjarne taler sammen om hvornår 

indendørssæsonen med 3 x ugentligt harvning af ridehus begynder. Indtil da aftales det 

at bane 1 og 2 harves mandag og fredag, banen bag ridehuset harves mandag såfremt 

der ikke ligger bomme på den. Desuden harves ridehuset mandag og fredag  

c. Plan for vand til folde, der vandes 1 x ugentligt nu og det gøres der også når vi når 

vinter. 2 gange ugentligt tages op igen til foråret. Rengøring samt indkøb af nye baljer 

er opstalders ansvar.  

4. Orientering fra D5/DRF 

a. Sanne fortæller at der har været en invitation til en ”markedsdag” i GSIR, hvor vi kunne 

have haft en stand for at markedsføre klubben. 

b. DRF´s dressurapp er pt. nede. 

c. Sanne vil gerne lave et rid-for-dommer arrangement, hvor overskuddet kunne gå til 

noget særligt. 

5. Økonomi – regnskab frem til 31. juli gennemgåes. Der er indkøbt wrap for store summer 

allerede, og det forskubber naturligvis likviditeten.  Vi skal minde om at slukke lyset igen, 

således at vi fortsat holder den udgift nede. Der vil formentligt blive en forøgelse i udgiften til 

renovation, idet vi fremover skal have 2 containere, men vi ser om prisen kan reduceres hvis 

plastcontainer kan nøjes med 14. dages tømning fremfor ugentlig 

Lenette søger Lollands Fonden – Hannibal sørger for at sende hende de relevante bilag. 



 
6. Maling af forhindringer – dato. Såfremt der ikke kommer et vanvittigt godt efterår, så udsættes 

maling af forhindringer til foråret, idet vi ikke vil kunne nå det inden stævnet. 

7. Fremleje af boks. Der har været en forespørgsel omkring fremleje af boks. Opstalder orienteres 

om beslutningen. 

8. Wrap. Der er indkøbt meget wrap/hø i foråret da ingen vidste hvad situationen indebar og vi 

ikke turde satse på at der kom et godt 2 slet. Der er indkøbt fra for ca. 135.000 kr. pt. Der er 

sendt wrap fra ny leverandør til analyse hos Pavo, forventet svar inden for de næste 14 dages 

tid.  

Hannibal og Annika redegør for de udfordringer der har været i hele denne proces ☺ 

9. Stalden 

a. Dato for næste staldmøde – det aftales til 4. september kl. 17.00 – Annika laver opslag 

og sætter punkter på; lys, årlig nedvaskning, jagtdage, weekendplanlægning, 

affaldssortering – der kan være andre ting 

b. Stald generelt. Det virker til at de nye opstaldere er faldet rigtig godt til – dejligt ☺ ☺ 

Der er generel en rigtig god stemningDer bliver gjort klar til at vi skal affaldssortere – 

pt. er der i foderrummet opstillet 2 hvide ”foderkasser” til henholdvis plast og pap, 

hvorfor vi så håber at skraldespanden kun bruges til rest-affald.  

10. Personale – intet dårligt at rapportere herfra ☺ Det fungerer godt med Conni og Dea, og Annika 

er god til at holde styr på ting. Ros fra Bjarne og Dorit ☺ Annika får indkøbt regnstøj. 

11. Renovation – affaldssortering. Vi har fået tilbud fra Henrik Tofteng, som vi takker ja til. Det 

bliver en smule dyrere end hvad vi har nu pga. 2 containere. Det kan være vi skal justere i 

tømningsfrekvensen, men det må vi se.  Der skal affaldssortere i tutten – her indkøbes nye 

stativer fra T.Hansen som ikke koster alverden.  

12. Sommerfest – dato for en sådan? Tina Redlich har foreslået en sommerfest som et 

sammenskudsgilde, evt. som afslutning på rengøringsperioden ☺ 

Det synes vi er en super ide – Det aftales at vi indbyder til fredag den 8. september kl. 18.00 
Hannibal laver opslag (brugerbetaling 75 kr. pr. person, egne drikkevarer) tilmelding 31. august. 
 
 
 
Nyt møde bliver 23. oktober kl. 16.30 
 
 
Tak for et dejligt og konstruktivt møde, Tak til Bjarne og Dorit for at være med, 
Referant, Charlotte Hannibal 

 
 

 

 

 



 
 
 
 


